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Verksamhetsberättelse KORK 2024 

 

Under året har det hållits flera medlemsmöten, dels på Vårt Hus i Skattkärr, dels på restaurang i 
Karlstad.  

På möten har det presenterats och diskuterats om olika aspekter av orkidéodling som till 
exempel odlingsskåp, olika släkten. Diskussioner om klubbens framtid har förekommit flitigt.  

 

Styrelsen har hållit ett par styrelsemöten, delvis i samband med medlemsmöten då de flesta 
medlemmar har positioner i styrelsen.  

 

 

 

Vid pennan, 

 

 

Gordon Riemersma 

Sekreterare KORK 


